
        Comitè d’Empresa del PAS
ACTA DE REUNIÓ

Data: 31/10/2017 Lloc: Sala 1r de maig Hora inici: 11’00 Hora final: 12’30 h
Assistents Sindicat

Juan Montesinos CCOO
David Sánchez CCOO
Adolfo Amo CCOO
Juanjo Bravo CCOO
Trini Expósito CCOO
Albert Garcia CCOO
Adrià Herbera CCOO
Rafael Moraira CCOO
Marta Ramírez CCOO
Núria Ros CCOO
Albert Teixidó CCOO
Domènec Martín CAU
Andreu Pompas CAU
Marc Bria CGT
Mercedes Márquez CGT
Juan Manuel Gómiz (delegat sindical) CCOO
Mònica Grau (delegada sindical) CCOO
Anna Morist (delegada sindical) CCOO
Ángel Sanjuán (delegat sindical) UGT

ORDRE EL DIA:
0. Acta
1. Comissió informativa, de 27 de setembre
2. Comissió negociadora ordinària, de 2 d'octubre
3. Assemblea Plus Campus, de 4 d'octubre
4. Comissió tècnica de tècnics de laboratori, de 17 d'octubre
5. Comissió tècnica de capítol 6
6. Comissió de propostes del Comitè
   a) Pel progrés professional dels tècnics audiovisuals i multimèdia
   b) Pel reconeixement de la participació del personal de l'àmbit de laboratoris de capítol 1 en 
projectes
   c) Per a la cobertura provisional d'un lloc de treball

0.Acta
En relació a la petició d’establir canvis al format de les actes, la secretaria cedeix la paraula a un
membre de la secció sindical majoritària, per tal de que traslladi al plenari el debat i posterior
acord, dut a terme a la seva secció. 

El membre agafa la paraula i manifesta un cert cansament pel que fa a tot el debat generat pel
canvi en el format de les actes. Un cop debatut el tema entre les delegades i delegats de la seva
secció, volen manifestar que no han rebut ni un sol suggeriment o queixa del contingut i/o del
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format  de  les  actes.  Al  parer  de  la  seva  secció,  les  actes  son  transparents,  concretes  i  prou
extenses  quan  cal.  Aquestes  recullen  la  informació  que  s’ha  produït  durant  el  darrer  mes,
incorporant totes les intervencions que els assistents volen manifestar. Per finalitzar remarca que
totes les actes enviades ho han estat per acord i en cap cas s’ha imposat la veu d’un per sobre
d’una altre. Per tant, a dia d’avui no veuen la necessitat de dur a terme cap canvi substancial.
Tot i això, estan d’acord en consolidar modificacions que ja s’han anat introduint a les darreres
actes, com per exemple, que les intervencions de presidència i secretaria no tinguin incorporada
una opinió sindical, i si la volen manifestar, aquesta s’hauria de recollir en acta “com un/a membre
exposa...”. O per altra banda que quan existeixi un visió diferenciada envers un tema, a l’acta es
reculli  la  posició  de  cada  secció  sindical,  amb l’objectiu  de  que  els  receptors  de  l’acta  siguin
coneixedors de manera transparent, quina és la opinió en cada tema.

Un membre d’una altre secció es mostra d’acord en diferenciar quan la presidència i/o secretaria
intervenen amb les atribucions recollides al reglament del Comitè o bé opinen reforçant la opinió
de la seva secció sindical. Recorda que és important que al final de cada punt, i si el tema està
prou madur, es recullin els acords assolits. Està d’acord en que no s’ha rebut cap queixa en relació
a les actes i posa de manifest que en alguns temes existeixen discrepàncies.

La presidència es mostra d’acord en diferenciar les seves intervencions, tot i que recorda que ja ho
ha fet amb anterioritat quan s’ha donat el cas. Es mostra d’acord també en reflectir les sigles
sindicals  quan existeixen  discrepàncies,  que  se’ns  dubte,  valora  com a  positives.  En  relació  a
incorporar un resum d’acords en els punts que ho requereixin, també s’hi mostra d’acord.

La secretaria, en relació a la darrera acta, recorda als assistents que seguint el refrany “quien calla
otorga”,  si  cap  membre  vol  mostrar  el  seu  desacord  en  relació  a  un  punt,  aquest  s’ha  de
manifestar  a  tots  els  presents  a  la  mateixa  sessió  plenària,  per  tal  què,  si  algú  ho considera
necessari tingui possibilitat de rèplica. No s’acceptarà que existeixi un silenci i després es vulgui
reflectir a l’acta una intervenció que no es va produir.

1. Comissió informativa, de 27 de setembre
La secretaria adjunta el resum de la reunió.

0) Entrega de resolucions i llistats
El  Cap  d’Unitat  de  Relacions  Laborals  fa  entrega  dels  llistats  trimestrals  i  de  les  resolucions
d’estructurar UAB juny i juliol 2017.

1) Previsió  de data  de pagament  dels  conceptes previstos  als  articles  53.2  i  53.5  del  Conveni
Col·lectiu
El  Cap  d’Unitat  ens  informa que  no  està  encara  confirmada  la  data  de  pagament.  No  tenen
instruccions per fer  el  retorn en la nòmina d’octubre però ens comunica que és possible que
aquest es produeixi en la propera nòmina del mes de novembre, sempre hi quan la Generalitat
accepti la petició. D’aquest tema en parlarà amb més detall a la Comissió Negociadora

2) Pagament de l'increment de l'1% del IPC i endarreriments, tenim ja confirmació de data?
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El Cap d’Unitat ens comunica que no tenen informació de quan es percebrà, dependrà de rebre els
diners de la Generalitat.

3) Acompliment de la sentència judicial sobre el pagament de roba de treball dels rellevistes: per
quan i quina comunicació es fa al respecte?
El  Cap  d’Unitat  informa que per  compliment de sentencia es  farà  el  pagament  en la  nòmina
d’octubre. Aquesta informació es penjarà al portal de nòmines per informar als treballadors.

4) Els llistats de les places vacants pendents de sortir
El Cap d’Unitat ens informa que ens ha enviat els llistats via mail al Comitè.

5) L'estat de la plaça de tècnic de laboratori de tarda d'Educació
El Cap d’Unitat explica que aquesta plaça està en estat de reserva de plaça fins que es convoquin
nous concursos.

6) L'estat de la plaça de tècnic de laboratori de bioquímica de Veterinària, de la que es va jubilar
una treballadora i enlloc de sortir a concurs s'ha recol·locat a una persona d'un altre servei. Quan
està previst que surti? Hi ha alguna resolució al respecte? Que passa amb la plaça que ha deixat la
persona recol·locada?
El Cap d’Unitat informa als membres de la comissió que encara no tenen una data determinada
per als nous concursos però que serà en breu.

7) Data de sortida (aprox.) de les 3 places de cap d'Slipi de dret, polítiques i economia, així com les
3 de sots-cap de tarda
Encara no hi ha una data concloent però en breu es podrà informar. Aquestes places ja estan
dotades de pressupost  i  el  Cap d’Unitat  afirma que en poc  temps sortiran a convocatòria.  Es
traslladarà informació més concreta a la Comissió de Selecció

8) Substitut/ta de la vicegerent d'organització
El Cap d’unitat afirma que actualment moltes del les funcions de la Vicegerent les està assumint el
propi gerent. De moment no hi ha previst cap nomenament.

2. Comissió negociadora ordinària, de 2 d'octubre
La secretaria adjunta el resum de la reunió.

El gerent inicia la reunió informant que l'EdG està valorant que fer davant la proposta d'aturada de
país i vaga general per demà 3 d'octubre.

Un  dels  membres  dels  sindicats  convocants  de  la  vaga  general  pregunta  al  Gerent  sobre  el
procediment que vol seguir.

El gerent informa no veu necessitat de constituir formalment el comitè de vaga i afirma que «faran
con sempre s’ha fet» amb els mateixos serveis mínims, la mateixa comunicació, etc.
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Igualment indica que abans de les 13 hores hi haurà un comunicat de l'EdG. Vist que les aturades
previstes, s'han convocat de manera sobrevinguda a causa de la situació excepcional que està
vivint el país, a la sessió d'avui només es tractaran els punts de plus campus i de TRADE. La resta
de punts, es tractaran a la propera negociadora ordinària.

1. Plus Campus

El gerent inicia el punt manifestant que ha rebut les esmenes a la proposta presentada per la
gerència. Indica que el Comitè accepta retornar els endarreriments en tres pagaments, però a més
de repartir-lo amb un 33% del total cada anualitat, aquest proposa que el retorn es faci del 50% a
octubre de 2017, el 30% a octubre de 2018 i el 20% restant a octubre de 2019, i a més a més
demana que es retorni s'aboni el 10% de la quantitat total de les quatre anualitats (2013 a 2016)
en concepte d'interessos de demora.

El Vicerector de PAS indica que la situació de liquiditat de la universitat és preocupant i demanem
flexibilitat al Comitè per arribar a un acord.

El gerent afegeix que els pagaments endarrerits que s'han de dur a terme a tot el personal jubilat,
té un cost elevat,  però tot i  això, assumiran el cost,  ja que la sentència guanyada és clara.  La
totalitat puja a 2 milions d'euros i afecta 101 persones ara com ara. Indica que el pagament es farà
efectiu  a  tothom  (inclòs  el  personal  amb  sentència  desfavorable)  a  la  nòmina  de  novembre.
Afegeix  que  a  partir  del  30  de  novembre  de  2017  es  restableix  el  pagament  per  a  tots  els
treballadors que acompleixin l'edat de jubilació. Per finalitzar indica que resta pendent fer efectiu
l'1% d'increment anual per aquest 2017 i matisa que la nostra universitat està molt per sota de la
resta d'universitats públiques, pel que respecte a finançament que rep per part de la Generalitat.

El gerent torna als interessos de demora, recordant que a la sentència del Tribunal Suprem no
esmenta en cap moment que s'hagin de fer efectiu dit percentatge.  Un membre del Comitè li
indica que a la sentència del  Tribunal  Superior de Justícia de Catalunya,  sí  que es reconeix el
pagament a tots els treballadors de la universitat.

Es fa un recés per assistir als 15 minuts d'aturada pels fets ocorreguts el diumenge 1 d'octubre.

En tornar del recés, la Presidència trasllada a la gerència la nova contraproposta del Comitè, que
consisteix a fixar un 45% a octubre 2017, el 35% a octubre 2018 i el 20% restant a octubre 2019,
mantenint els interessos de demora del 10% sobre la quantitat total de les quatre anualitats.

El gerent, un cop revisades les sentències es mostra d'acord en acceptar la nova contraproposta i
afirma que farà tot el possible per fer el pagament a la nòmina d'octubre.

La presidència l'informa que la proposta de preacord es portarà a ratificar a l'assemblea prevista
per  dimecres  4  d'octubre.  Si  surt  acceptada,  s'informarà  el  mateix  moment,  per  tal  que  els
companys de nòmines, puguin treballar per fer efectiu el pagament a la nòmina d'octubre.
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2. TRADE

El gerent informa que en relació a les persones amb relació mercantil que actualment estan sota
les ordres de la Direcció del  DAiL es procedirà de la següent  manera.  Es proposarà signar un
contracte laboral temporal d'obra o servei, amb el grup i categoria 2Q. A continuació s'iniciarà una
anàlisi de tota l'estructura del DAiL per tal de determinar la categoria adequada que han de tenir
els nous contractats. Aquesta anàlisi, tindrà inici i final abans de finalitzar l'any 2017.

Una membre del Comitè, recorda que el Comitè no signarà cap acord respecte aquest tema, ja que
la proposta d'aquest residia en convertir la relació mercantil en relació laboral indefinida no fixe, i
no pas en temporal. Tot i això, està plenament d'acord en el fet que la RLT es faci al més aviat
possible, però en relació al grup i categoria, considera que a l'espera dels resultats de l'anàlisi, el
contracte realitzat, hauria de ser amb el complement mínim del lloc de treballs que hi ha a l'Àrea.

3. Assemblea Plus Campus, de 4 d'octubre
La secretaria informa que el passat 4 d’octubre a la Sala d’actes del Rectorat es va dur a terme una
assemblea per ratificar el  preacord per al pagament dels imports endarrerits del Plus Campus. El
document  es  va  aprovar  per  53  vots  a  favor,  14  vots  en  contra  i  9  abstencions.  Afegir  que
l’assistència va ser  un pèl  baixa,  però calia  tenir  en compte que es va convocar  en 48 hores
d’antelació, quan en la majoria de casos, es planteja en terminis superiors. La urgència es requeria
per poder garantir que el pagament és fes efectiu a la nòmina del mes d’octubre.

4. Comissió tècnica de tècnics de laboratori, de 17 d'octubre
S’adjunta el resum elaborat per la comissió

S'acorda definir la primera fase d’actuació de la Comissió, que es centrarà en dos eixos:

 Anàlisi dels perfils tècnics existents, per comparar-los amb la realitat dels tècnics de 
laboratori

 Revisió i adequació de les especialitats existents

En aquesta fase, es pretén establir una visió complerta del col·lectiu, respecte a les funcions, 
especialitats, reconeixement curricular, formació, etc. i treballar en les especialitats reconegudes 
per regular-les a la situació actual i millorar la mobilitat horitzontal del col·lectiu.

Restem a l’espera de què ens siguin remesos la documentació actualitzada sobre aquests aspectes 
del col·lectiu.

5. Comissió tècnica de capítol 6
S’adjunta el resum elaborat per la comissió.

Tot  i  haver-ho  sol·licitat  reiteradament,  des  de  el  cessament  de  la  Vicegerent  d'Organització
l'empresa no convoca a la Comissió Capítol VI i el tema s'ha estancat.
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Revisem temes pendents:

Dades: Acordem sol·licitar totes les dades disponibles i un cop rebudes, revisar si manca quelcom
significatiu. Així es comunica a la Presidència perquè ho faci arribar. Les qüestions relatives a les
dades es tractaran amb l'Empresa a la Comissió Capítol VI (ECC6). 

RLT: A la darrera RLT l'empresa va comunicar-nos que no era l'espai on parlar de la RLT del capítol
VI. Tot i això, es va informar de que se'ns penjava a Nebula un mapa de les treballadores amb
contracte d'obra i servei. Acordem que l'espai on parlar de l'RLT amb l'empresa és la Comissió
Capítol VI (CC6E). 

Acords: Tenim esborranys  d'acords  consensuats  entregats  a  l'empresa  al  mes  de  setembre  a
l'espera de feedback però no hi  ha hagut  resposta ni  a la darrera negociadora ni  ha comissió
tècnica perquè no ha tingut lloc. Esperem tenir-ne a la reunió del dia 6 de novembre. Manca un
acord per consensuar sobre la participació en concursos interns a l'espera de proposta de CCOO.
Acordem  que  tan  aviat  com  els  tinguem  tots,  convocarem  a  l'empresa  a  una  negociadora
extraordinària. 

Incorporació del cap2 a cap1: El gerent està d'acord amb de convertir els capítol VI amb 100% a
capítol 1, però cal aprovació de la Generalitat. Cal demanar a la CC6E que es traslladi el tema a la
Generalitat quan abans millor. 

Temporals a indefinits: L'empresa ha reconegut que hi ha prop d'una centena de treballadores
amb contracte temporal que caldria convertir a indefinit, però justifica la inacció per que la llei de
pressupostos  no permet  fer  indefinits  si  no  és  per  sentència  judicial.  Acordem  que  parlarem
d'aquest tema amb l'empresa a la Comissió Capítol VI (ECC6). 

Places RLT per 3 persones: Hi ha acord de negociadora per obrir plaça a la RLT per a 3 persones de
capítol  VI  perquè així  ho exigeix  la  llei.  El  Gerent  demana perquè encara  no s'han  solucionat
aquestes tres places als seus col·laboradors. Demanarem que es respectin els acords a la següent
reunió amb l'empresa de la 

Es recorda que es va fer una assemblea reduïda perquè coincidia amb un altre acte i que caldrà 
tornar a convocar al col·lectiu en breu per donar a les treballadores una oportunitat de revisar i 
modificar, si s’escau, les propostes presentades. Hi ha consens amb convocar assemblea aviat, 
quan tinguem tots els acords consensuats o tinguem noves informacions de la comissió amb 
l'empresa (el que passi abans).

Acordem que la comissió de capítol VI del Comitè en bloc visitarà al gerent per demanar reunió 
urgent i en cas de no ser convocats el comitè no farà cap altre reunió amb l'empresa fins que es 
desencalli aquesta comissió. Gerència ens comunica aquella mateixa tarda que fan convocatòria 
de la comissió pel proper 6 de Nov.
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6. Comissió de propostes del Comitè
   a) Pel progrés professional dels tècnics audiovisuals i multimèdia. 
Un cop incorporades s’acorda registrar-la i obtenir una primera resposta a la negociadora prevista 
pel mes de desembre.
   b) Pel reconeixement de la participació del personal de l'àmbit de laboratoris de capítol 1 en 
projectes
S’acorda traslladar el debat a la comissió de propostes
   c) Per a la cobertura provisional d'un lloc de treball
S’acorda traslladar el debat a la comissió de propostes

Es tanca la sessió a les 13.30 hores i es fixa el proper plenari pel 28 de novembre a les 11.00h   

  El Secretari      El President

Pàgina 7 / 7


